

Phone : +(242) 05 377 95 54
 +(242) 05 377 95 64
AFTN : FCCCYNYX
E-mail : bnibrazza@yahoo.fr
 : bnibrazza@asecna.org
Web : https://aim.asecna.aero



**BUREAU NOTAM INTERNATIONAL
DE L'AFRIQUE CENTRALE**

B.P. 660 BRAZZAVILLE - CONGO

CAMEROUN – CENTRAFRIQUE – CONGO – GABON – GUINEE ÉQUATORIALE – SAO TOME – TCHAD

**AIP SUP
NR 21/A/21FC
26 APR 2021**

LIBREVILLE/Léon MBA (GABON)

ESPACE AÉRIEN ATS/ATS AIRSPACE

Effective date :	26 APR 2021
Validity :	PERM

FOOL — AD 2.17 ESPACE AÉRIEN ATS
ATS AIRSPACE

Observations
Remarks

6

Aérodrome interdit aux aéronefs non munis de radiocommunications bilatérales.

Par conditions IMC, utiliser de préférence le QFU 16.

Les aéronefs d'un poids supérieur à 40 Tonnes doivent obligatoirement effectuer le demi-tour aux extrémités de piste.

Survol de la ville interdit à tous les aéronefs.

Toutes les opérations sol incluant les atterrissages et décollages se déroulant dans la CTR de Libreville mais sur des installations, dont la Tour de contrôle n'a pas de contact visuel, seront effectuées sous la seule responsabilité du propriétaire de l'héliport/aérodrome et qui en garantira la sécurité.

AD prohibited for ACFT not equipped with bilateral radio communications.

By IMC conditions, use QFU 16 preferably.

ACFT of weight superior to 40 Tons must effect u-turn inevitably on the extremities of RWY.

Flying over the city prohibited.

All ground operations including landings and takeoffs carried out within Libreville control zone, at facilities (on helipads or aerodromes) for which the control tower has no visual contact, will be done under the sole responsibility of the facility owner who will vouch for the safety of these operations.

ASECNA AIP MODIFY PAGES 07 AD-2.FOOL-13